
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre výstavbu a životné prostredie obce Radoľa, ktoré sa konalo dňa 

11.02.2025 o 17:00 hod. v sále OÚ 

 

1. Projektová dokumentácia pre realizáciu stavby - budova ŠK Radoľa 
 

a) zmena dispozície prízemia – doriešiť šatňu naviac so štyrmi sprchami. Staré zázemie 
šatne a šatne rozhodcov zostanú nezmenené 
 

b)   zázemie pre zamestnancov s použitím WC pre futbalistov ( otázka na projektanta – ak 

bude vytvorené zvlášť zázemie pre zamestnancov, či je nutnosť budovať nové sociálne 

zázemie) 

 

Informácia: pri rekonštrukcii sa najskôr bude budovať 3.NP a výťah + zrealizovanie šatní 

a spŕch na prízemí 

 

c) dispozičné riešenie 2NP – stavebná komisia súhlasí s aktuálnym návrhom  
 

d) dispozičné riešenie 3NP – stavebná komisia súhlasí s aktuálnym návrhom ( navrhujeme 
ponechať francúzske okná z pozdĺžnej strany na ihrisko) 

 

e) návrh na cenu RPD pre nadstavbu ihriska bola odprezentovaná na výšku 33 0000 eur bez 
DPH 

 

2. žiadosť na odkúpenie pozemku pánovi Cenigovi 
 

- stavebná komisia neodporúča odpredaj pozemku pánovi Cenigovi 
 

3. žiadosť Ing. Holtana 
 

1. značka zákaz státia 
 – stavebná komisia neodporúča meniť, alebo  rušiť túto dopravnú značku 

2. ukončiť cyklistický chodník  
– na Jaššovej ceste sa nenachádza cyklochodník, je to to informatívne vodorovné 

dopravné značenie pre zvýšenú bezpečnosť všetkých účastníkov cestnej premávky 

3. prijať opatrenie a kroky k rešpektovaniu zákazu parkovania všeobecne na chodníkoch 
v celej obci  
- obec na zriadenie obecnej polície nemá finančné zdroje 

              4.    zákaz státia v ulici Štepnica na jednej strane 

                    -  nie sú finančné zdroje na riešenie tejto problematiky 

              5.   zákaz státia v ulici Záhradky 



                    - zákaz státia v predmetnej ulici vyplýva zo zákona o cestnej premávke, obec na zriadenie 

obecnej polície nemá finančné zdroje 

             6.   hľadať riešenia na vytvorenie dostupného parkovania 

                     -  obec za posledné 2 roky vybudovala cca 40 parkovacích miest a s touto problematikou 

sa OZ stále zapodieva aj v rámci výziev 

           7.   spevnenie zelených plôch popri miestnych komunikáciách 

                     - obec momentálne nedisponuje dostatočnými finančnými zdrojmi 

            8.   zriadenie jednosmernej cesty od križovatky pri základnej škole po miestnu komunikáciu 

a súčasne chodcov 

                  -  danú problematiku navrhujeme riešiť dopravnou zvislou značkou „ DAJ PREDNOSŤ PRED 

PROTI IDÚCIMI VOZIDLAMI 

 

4. požiadavky vyplývajúce zo stavby diaľnice D3 
 

- stavebná komisia nemôže určiť, či chodník pod D3 môže prevziať, toto musí odsúhlasiť OZ. ( 
ak neodsúhlasíme, bránime tým budovaniu diaľnice D3) 

-  
5. informácia o blížiacom sa termíne vydania výzvy pre MŠ 
 

- OZ berie na vedomie 
 

 

Dňa:11.02.2025 

Zapísal: Štefan Hudec, podpredseda komisie 

 


